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 Добила сам позив да будем министар у овој Влади од њеног актуелног председника
Александра Вучића и потпуно је природно да га као члан његовог тима и особа која је
заслужила његово поверење, подржим у настојањима да Србија настави са реформама.

  

  То истиче за Данас Ана Брнабић, министарка државне управе и локалне самоуправе,
одговарајући на питање како је мислила да као министар учествује у председничкој
кампањи Вучића.   

Она је претходно изјавила да подржава кандидатуру Вучића и да ће ако треба
учествовати и у кампањи.

  

“Мене јесте моје претходно искуство препоручило за позицију министра државне управе
и локалне самоуправе и изузетна ми је част што ми је на тај начин пружена прилика да
учиним нешто добро за своју земљу. Рад у Министарству и завршетак започетих
пројеката, као што је увођење електронских сервиса, модернизација државне управе и
трансформација државе у сервис грађана, ознаживање локалних самоуправа, увођење
Академије за јавну управу и унапређење рада ИТ сектора који су само неки од пројеката
на којима радим са мојим тимом, остају мој најважнији приоритет”, напомиње Брнабић у
писаној изјави за Данас.

  

(Данас)
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